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Chce to zásadní změny, říká Tomáš Doležal, farmakoekonom z institutu pro zdravotní ekonomiku. 

* LN Analýza ukázala, že není vždy dodrženo, aby byl lék bez doplatku v každé skupině farmak. 

Překvapuje vás to? 

Státní ústav pro kontrolu léčiv se sice snaží tuto podmínku dodržovat. Obrovský problém ale vznikl, 

když se v roce 2008 úplně změnil systém stanovení úhrad léků a příloha, ve které jsou skupiny, kde 

má být plně hrazený lék, přitom zůstala stejná. Je to teď absolutně nekompatibilní. 

* LN Ministerstvo zdravotnictví se pokoušelo přílohu se skupinami léků částečně pozměnit... 

Změny, které ta příloha potřebuje, nemohou být dílčí, ale zásadní. 

* LN Seznam léků, jak jsou zařazené do přílohy, není veřejně dostupný. Souhlasíte, že je těžko 

ověřitelné, jestli je zajištěný plně hrazený lék? 

Také mám tu zkušenost, že jsem tyto informace sháněl velmi složitě. Ideálně by mělo ministerstvo 

zdravotnictví nebo lékový ústav pravidelně vydávat seznam plně hrazených léků, aby skutečně 

dostály tomu pravidlu. 

* LN Skupiny léků podle přílohy se měnily naposled v roce 1998. 

To je v tak dynamické oblasti, jako jsou léky, nemožné. Nové léky přicházejí, staré vypadávají z 

doporučených postupů. ač 
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